

54天  
DAYS  
晚  
NIGHTS

# 潮汕之旅

梅州·永定  
潮州·汕头

MEIZHOU.YONGDING  
CHAOZHOU.SHANTOU

# TEOCHIEW

全程无购物店  
NO SHOPPING SPOT

**特色风味 SPECIAL CUISINE**

- ~Hakka Cuisine
- ~Goose Cuisine
- ~ChaoZhou Special Cuisine
- ~QingXin Vegetarian Meal

\*潮汕十八式  
\*客家风味  
\*清心斋宴  
\*狮头鹅

**特别安排 SPECIAL ARRANGE**

- \*三轮车游甲第古巷
- \*环保车夜观梅江夜景
- ~Ancient Street Trishaw Ride
- ~Buggy Car MeiJiang Night Tour

**第一天 吉隆坡/汕头/梅州 (晚)**  
集合于国际机场, 乘搭国际航班飞往汕头。抵达后, 出发前往梅州。晚上将乘环保车夜观梅江夜景。

**第二天 梅州/永定/梅州 (早午晚)**  
早餐后, 出发前往永定。抵达后, 游览客家著名的客家土楼, 永定土楼分方形和圆形两种, 是世界上独一无二的神奇山区民居建筑, 是中国古建筑的一朵奇葩。它历史永久、风格独特, 规模宏大、结构精巧。接着前往客家人聚居的主要区域之一的传统居所—客家围屋。

**第三天 汕头/潮州/汕头 (早午晚)**  
早餐后, 前往游览叶剑英故居, 位于广东省梅县雁洋虎形村, 叶剑英在此出生并度过童年和青少年时期。接着游览叶剑英纪念馆。然后前往客家文化博物馆, 中国唯一收藏、研究、展示、传承客家文化的专题博物馆。然后游览建于唐代的开元寺, 它是一组较完整的唐代宫殿式四合院建筑群, 素有粤东第一古刹之称。过后远眺中国古代著名桥梁之一潮子桥。接着前往北阁佛塔、广济门及陶瓷研究所。毕后, 三轮车游甲第古巷。

**第四天 汕头 (早午晚)**  
早餐后, 前往游览中山公园, 园中绿水环绕, 亭台楼阁和假山奇石构成了别具江南风光的景色。然后游览汕头石炮台, 是一个园林式公园, 耗时整整五年的时间才建成, 是广东省规模较大、保存得较完好的古代海防军事设施之一。接着游览汕头老城, 这里大多是二十世纪初期的建筑。尔后前往海滨长廊, 1990年被列为鮑岛新八景之一, 称“长廊观海”, 其为观赏汕头内湾港的甚佳去处。毕后前往游览汕头大学外景。接着前往参观林佰欣纪念广场。

**第五天 汕头/吉隆坡 (早午)**  
早上自由活动。午餐后, 前往机场程搭航班飞返吉隆坡。

团费:  
TOUR FARE:

出发日期:  
DEPT. DATE

**1 KUALA LUMPUR / SHANTOU / MEIZHOU (D)**

Assemble at international airport for your departure flight to Shantou. Upon arrival, transfer to Meizhou. At night, take ride a Buggy Car for Mei Jiang Night Tour.

**2 MEIZHOU / YONGDING / MEIZHOU (B/L/D)**

After breakfast, transfer to Yongding. Upon arrival, visit the famous Hakka Earth Building. Yongding Hakka Earth Building in the north land of high rise buildings with its unique architectural style and long history and culture known to the world. After that, visit to one of the main area inhabited by the Hakka people's traditional home - the Hakka Round Houses.

**3 MEIZHOU / CHAOZHOU / SHANTOU (B/L/D)**

After breakfast, visit to Former Residence of Ye Jian Ying, a great revolutionaries. Continue visit to Ye Jian Ying Memorial Park. Then, visit to Hakka Culture Museum, the China's only one thematic heritage museum with collection, research and exhibition of Hakka culture. After that, visit to Kai Yuan Temple was built in the Tang Dynasty. Then will sightseeing the famous ancient Xiang Zi Bridge. Continue visit to the North Court Pagoda, Guang Ji City Gate and Shantou Ceramics Research Institute. Upon finished, take a Trishaw Ride at Ancient Street.

**4 SHANTOU (B/L/D)**

After breakfast, visit to Zhong Shan Park, is the history of Shantou City to build gardens of existing first and largest integrated of the park. Then proceed to Shantou Fort, now it has been turned into exhibition and amusement. After that, visit to Old City which full with ancient building. Continue stroll at the Waterfront Promenade. Then sightseeing the University of Shantou. Upon finished, visit to Lin Bai Xin Memorial Square.

**5 SHANTOU / KUALA LUMPUR (B/L)**

Free at own leisure on the morning. After lunch, transfer to airport and take a flight back to Malaysia. Home Sweet Home.



\*我们有权改变顺序或修正行程, 将由本公司作最后确认\*

\*We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice\*

5TEO-A



**鴻運旅遊機構有限公司**  
IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.  
No.19, Jalan Sultan Abdul Jalil, 30300 Ipoh, Perak, Malaysia.  
Tel: (6) 05 253 2766 Fax: (6) 05 253 4558

**天下旅遊機構有限公司** (173557-U) (KKKP4266)  
IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.  
No.1, Jalan Ali Pitchay, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia.  
Tel: (6) 05 242 6118 Fax: (6) 05 241 0118  
**鴻運旅遊機構(新山)有限公司**  
IPOH OVERLAND (JB) TOURS & TRAVEL SDN. BHD.  
No. 15A, (1st Floor), Jalan Kuning 2, Taman Pelangi, JB 80400, Johor, Malaysia. (10590281) (KKKP1478-02)  
Tel: (6) 07 336 3038 Fax: (6) 07 336 3018